
 
Emne: Høringsbrev - Forslag til endringer i taubaneforskriften 
Til: Karoline Iversen Holti <karoline.iversen.holti@sjt.no> 
Sendt: 16.05.2025 08:34:45 
Fra: Øystein Skjold Juell <ojuell@mil.no> 
Hei. 
  
Jeg viser til høring for endringer i taubaneforskriften som også har blitt sendt til Forsvaret. 
  
Forsvaret har gjennomført en intern runde for å vurdere om endringene kan få konsekvenser, 
eller om det er behov for endringer for de taubanene Forsvaret anvender og drifter. 
Det er representanter fra Cyberforsvaret som har innsikt i driften av taubanene, og som også har 
deltatt på høringsmøtet 30. april. 
  
Konklusjonen fra Forsvaret er at endringene i taubaneforskriften ikke påvirker Forsvaret så lenge 
de driftes slik de gjør i dag. CYFOR er medlem av norske tau- og kabelbaners forening som 
setter opp kurs for vårt personell som sikrer at driftsledere innehar nødvendig kompetanse. 
CYFOR ivaretar driften på en allerede god måte, i henhold til lover og regler. 
  
Forsvaret har ingen innspill til endringer i forskriften. 
  
Mvh 
  
Øystein Skjold Juell 
Oberstløytnant 
Forsvarsstaben 
 

Ugradert – kan deles eksternt med godkjenning fra informasjonseier. Skal ikke publiseres åpent. 


